
Referat fra Bestyrelsesmødet d. 20. Marts 2018 

Tilstede: Yasmin, Gert, Mimi. Shirley og Eva. 

Referent: Eva  

Dato for renskrivning af referat: 28/3-2018 

 

Der blev talt diskuteret tilbud fra Rene og hvis det er korrekt ser det fint ud,  Der bliver undersøgt om prisen 

holder,Yasmin finder ud af hvor lang opsigelse vi har hos Friis. 

Vedr. vandskade 33.mf. er ikke skjulte rør så ejerforeningens forsikring dækker ikke, Gert prøver, der skal 

sættes nyt skab op men det har været svært at få tilgang til lejligheden. 

Vindmølle er nu fjernet fra 6. sal. 

Det prøvehalvtag der er lavet til rækkehusene , er for stort og buer for meget, der er talt med  Shirley har 

talt med Uffe som har lavet skitserne og halvtag til lejlighederne om at lave en skitse og prøve til 

rækkehusene. 

Shirley skriver til Bjarke vedr. erstatning for Gert og Yasmin som formand. 

Generel sank vedr. facebook og enighed om at vi ikke kommenteret og svarer der, der skal sendes mail til 

os. 

Vi har snakket frem og tilbage vedr. vinduesfond, der er endnu ikke grundlag for at tage det med som 

forslag til generelforsamlingen. Men vi vil tage det op til drøftelse der. 

 


